
                      ”LYNGHOVED” 🖉 SKANDERBORGVEJ 86 🖉 8680 RY 

Bestyrelsesmødet den 5/9-2023 
kl.19.00-21.00 på Lynghoved.

Punkt                   
Deltagere:
Leon, SuS, Bo, Jan, Lotte, Anne, Marie, Karsten, Martin M.
Afbud fra Martin V., Annette, Simon

1  Godkendelse af referat fra d. 10/5-2023
Godkendt uden kommentarer

2 Indkomne punkter:

Ventelister, hvad er vores holdning og hvad skal vi gøre?
Lederne er som udgangspunkt ikke interesserede i flere afdelinger, men vil gerne være op til 
40 i hver gren, hvilket kræver 8 ledere.
Myrerne tager næsten alle ind – hos Skovmusene er det et større problem.
Lederne skal løbende være obs på at alle kommer, især de nye spejdere. Lederne tager 
kontakt til forældrene hvis spejderne ikke kommer til møderne, og husker at give kassereren 
besked hvis de skal meldes ud.
Lederne vil gerne have at søskende har fortrinsret.
Og der skal ikke længere stå at man automatisk får sit barn ind hvis man selv melder sig 
som leder.
SuS skriver til familier på ventelisten i forbindelse med kontingentopkrævninger, og sikrer at 
de stadig ønsker at blive på ventelisten.
Bestyrelsen har accepteret ledernes ovenstående ønsker.
Efterskolepatruljen: 9. klasse hører til troppen, 10. klasse hører til klanen.

Fokus på hjemmesiden og i Gruppen:

Tryghed og trivsel i 1. Ry Gruppe. Kan hentes på DDS hjemmeside, SuS lægger den på 
vores
Samværspolitik.  Kan hentes på DDS hjemmeside, SuS lægger den på vores
Alkoholpolitik. Har vi allerede. Klanen har en politik om at spørge forældrene om lov, hvis de
holder fester; i det daglige overholdes politikken.
Rygepolitik. Har vi allerede. Skal opdateres med snus og e.cigaretter.

Oprydning på hjemmesiden, nogen der her lyst?
Vi har en kolonne på hjemmesiden der hedder forældre. Den er tom. SuS lægger indhold
ind

Visionsaften d. 26-9 planlægning/Udvalg? Leon, Lotte.
Korpsrådet henstiller til at vi fortsætter med den nuværende i en periode mere.
Der skal være en diskussion om bæredygtighed.
SuS stiller med et madhold. Tiden er 17.30 – 21.30



Ønske fra lederne om ensartet låse koncept. Der er for mange forskellige nøgler i gang 
i 1. Ry Gruppe.
Leon indhenter tilbud på nye låse og hængelåse. Også hængelåse til alle trailere og fem til 
Gyvelhytten. (Nøglen til døren kan ikke skiftes, da det er en speciel kort cylinder.)

Lederne vil også gerne have hylder på det yderste depot. GL arbejder med en plan.

3  Meddelelser fra formanden. 
Skrivelse om beredskab og krisehåndtering ligger også på korpsets hjemmeside.
Sus sender den rundt til alle ledere og sikrer at det står i håndbogen. 

4  Meddelelser fra kassereren. 
Saldo på bankkonto. Er nu 1,1 million. Garantien er ”kun” ¾ million. Vi blev enige om at at 
have is i maven.

Præcisering af refundering. Når man melder sig til et arrangement. I bekræftelsesskabelonen 
kan vi skrive at vi ikke kan refundere beløbet, når først man har tilmeldt sig. Jan tager sig af 
dette.

Gratis juletur. Det er ikke en god idé, hellere lave en stor event, der koster penge.

Fest for frivillige. Vi har Limbjerggård til rådsmødet hele weekenden, og kan lave en fest 
lørdag aften og rådsmøde om søndagen. Evt tilbyde Ry Bus kørsel frem og tilbage.
Underholdning til rådsmødet budget 10.000

Førstehjælpskursus. Det er også et ønske fra lederne. SuS arrangerer efter 5/10.

Gentagelse af vores introkursus. SuS sætter det i gang.

Fritidspas. Vi har nu et barn inde på denne ordning.

Forslag til Fjeldrotterne om at hyre Ry Bussen på turen til Ree Park.

SuS gennemgik regnskabet. Økonimien ser fin ud. SuS vil gerne med når lederne har 
budgetmøde.

5  Meddelelser fra gruppelederen. 
Trop og Klan opfordres til at lave fælles udlandstur i 2024, f.eks. til Jamboree på Island.

Ca 90 på oprykningstur sidste weekend. Det gik rigtigt godt.

6  Input fra ungerepræsentant (klan eller trop) 
-

7 Nyt fra hyttefædrene.
Modtaget tilbud. Skal bearbejdes. Tilbuddet er på godt 3 millioner.
F.eks. skal der ikke kloakeres, og væggene i tilbuddet er af beboelses-kvalitet. Så Karsten 
regner med at det kan blive en hel del billigere. Udvalget arbejder videre på det.Så snart vi 
har en budget klar kan vi begynde at søge fonde om tilskud.

8  Eventuelt. 
-


